
Protokoll från årsmöte 2020 i Granviks Byalag

Datum: 200426

Plats: Grillstugan hamnen Granvik.

Närvarande: 14 medlemmar närvarande.

§1 Val av ordförande för mötet
Leif Gustafsson valdes till ordförande.

§2 Val av sekreterare för mötet
Roland Brandqvist valdes till sekreterare.

§3 Fastställande av röstlängd.
Gittan föredrog röstlängden vilken fastställdes.

§4 Val av protokolljusterare
Kjell Persson och Roland Karlsson valdes.

§5 Frågan om årsmötet utlyst i behörig ordning.
Mötet fanns vara utlyst i behörig ordning.

§6 Årsredovisning och verksamhetsberättelse
Leif gick igenom verksamhetsberättelsen vilken omfattade fiskeevenemang, slåttergille, 
glöggmys, byalagsfest, bastu, museum, vandringsleder och ridleder.
Gittan gick igenom årsredovisningen.
Inkomster: bastu 10.150 kr, medlemsavgifter 7.800 kr, bidrag 6.600 kr och donationer 1.745 
kr. Summa 26.295 kr.
Utgifter: Reparation och underhåll 6.000 kr, arrenden 2.600 kr, slåtteraktivitet 3.000 kr, 
slåtterhack ridleder 750 kr och medelmsverksamhet (fika m.m.) 5.500 kr. Summa: 17.850 kr.
Vid årsskiftet hade vi 62.175 i kassa och bank och idag 67.500. Vi har inga skulder.

§7, 8, 9 Beslut om fastställande av Balans- och Resultaträkning, Beslut beträffande föreningens 
vinst eller förlust samt Revisorsberättelse.
Leif och Gittan föredrog §7, 8, 9. Revisorsberättelsen var utförd av Anders Samuelsson den 
200416.

§10 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.  
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

§11 Val av styrelsens ordförande.
Leif fick förtroende att fortsätta som ordförande i Granviks byalag. 

§12 Val av övriga styrelseledamöter.
Ledmöter med 1 år kvar återvaldes: Roland Brandqvist, Stefan Brandqvist och Gittan Lind.
Omvalda på 2 år: Roland Karlsson, Mona Davidsson, Fredrik Davidsson.

§13 Val av revisor och suppleanter.
Kjell Persson och Inger Hammar valdes till suppleanter och Arne Hallin valdes som revisor.
Alla valdes på 1 år.



§14 Val av valberedning
Lars Johansson och Inger Persson

§15 Inkomna förslag från medlemmar och styrelsen.
Inga inkomna förslag.

§16 Övriga frågor
Fru Pettersson tog upp frågan om hur vi ska hantera “handikappbryggan”. Ska vi undersöka 
möjligheten att få hjälp av kommunen?
Bakgrund är att Sveaskog har byggt bryggan. I samband med att Granviks Byalag bildades 
så fick vi 5.000 kr av Sveaskog för upprustning. Upprustningen gjordes av Börje, Fredrik 
och Jonas Davidsson.
Leif ska ta kontakt med kommunen och undersöka om vi kan få hjälp med finansiering och 
även renovering av bryggan.
Arne Hallin påpekade att om vi väljer att märka bryggan som handikappbrygga så gäller 
vissa regler för detta. Vi diskuterade även det faktum att det ligger stockar i vattnet utanför 
bryggan vilket innebär att om någon dyker från bryggan kan allvarlig skada ske. Bryggan 
har idag räcken, vilket markerar att den inte är tänkt som badbrygga. Frågan om att ta bort 
bryggan helt lyftes, men det blev inget beslut om detta. 

Sten Persson framförde via Stefan B att han vill fortsätta med metartävlingen såsom tidigare 
år. Datum fastslogs till den 21 maj som är Kristi Himmelfärdsdag.

Berit G tog upp frågan om städdag/arbetsdag.
Styrelsen tar beslut om det på det konstituerande möttet direkt efter årsmötet. 

 Årsmötet avslutades.



Mötets ordförande Leif Gustafsson

Mötets sekreterare Roland Brandqvist

Justeras Roland Karlsson

Justeras Kjell Persson


